
Verslag            Jaarvergadering vrijwilligers Sc Heerenveen op 19 oktober 2023 
          
Aanwezig: 59 leden, Martin Koopman, Ferry de Haan, Danny Steenstra, Suzanne de Vries 

(Bestuur en MT) 
                        Arthur Beugelink (Supporters- en vrijwilligerscoördinator) 
Bestuur: Henry, Maaike, Minze & Loes 
Afwezig: 4 afmeldingen van leden m.k. 
Verslag: Loes 
 
 
1) Opening en voorstellen bestuur 

De aanwezigen worden door de voorzitter van harte welkom geheten. 
 
Er is een PowerPoint gemaakt, deze zal tijdens de vergadering worden getoond. 
Het bestuur wordt voorgesteld aan de aanwezigen. 

 
2) Mededelingen 

Er zijn geen specifieke mededelingen. 
 

3) vaststellen agenda 
 Agenda wordt niet gewijzigd. 
 
4) Ingekomen stukken. 
 Geen 

 
5) Vaststellen van de notulen van de vorige ALV (27 oktober 2022) 

De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  
 
6) Terugblik op de werkzaamheden van het vrijwilligers bestuur 2022-2023 

➢ Eind december de kerst attentie uitgereikt aan vrijwilligers, o.a. kerstbrood, oliebollen en 
kalender. Dit is door de directie en SLO’er  gedaan bij de ingang van het uitvak. 

➢ 19 april heeft er een vrijwilligersavond plaatsgevonden. 
➢ In mei een bijeenkomst bijgewoond met de directie over het beleid 2023-2024. 
➢ Na 2 jaar werd er op 16 juli weer een FeanDei georganiseerd. 
➢ Om chauffeurs voor de jeugdopleiding te werven is er een mooi filmpje gemaakt, staat op de 

website en verschillende sociale media. 
➢ Halverwege juni is er op het billboard aan de A32 een mega bedankje 

gepubliceerd voor alle vrijwilligers. 
➢ Kaarten en attenties gestuurd naar zieke vrijwilligers, vrijwilligers die stoppen of een 

jubileum mochten vieren, er zijn verjaardagskaarten verstuurd aan vrijwilligers. 
➢ 8x  (online)bestuursvergaderingen. 

 
We benadrukken dat als er ziekte o.i.d. is onder de vrijwilligers en er is behoefte aan 
aandacht, dit te melden via het aanspreekpunt dan wel via de email aan de 
Vrijwilligersvereniging.  

 
7)       Financieel verslag 2022-2023 verslag kascommissie. 
 Minze geeft via de PowerPoint uitleg over de in- en uitgaven. 

Op 21-09-2023 is de kascommissie (bestaande uit Jos Boelhouwer & Harm Wierda) 
bijeengekomen voor de kascontrole bij de penningmeester. 
Tijdens  de vergadering wordt een reserve lid voor de kascommissie gekozen, Geert-Jan 
Schiphorst, (Hoofdsteward ingang E) stelt zich hiervoor beschikbaar.  



Voor volgend jaar bestaat de kascommissie uit Geert-Jan Schiphorst & Harm Wierda. Het 
reserve lid, is mij even ontschoten, mijn excuus.  
De vergadering verleent hierbij decharge aan het bestuur.  
De Vrijwilligersvereniging voert vanaf haar oprichting in 2015 als boekjaar de termijn 1 
augustus t/m 31 juli. 
De opmerking wordt gemaakt dat het boekjaar van sc Heerenveen loopt van 1 juli t/m 30 
juni. 
Besloten wordt het boekjaar van de Vrijwilligersvereniging voortaan parallel te laten lopen 
met het boekjaar van sc Heerenveen. 

 
8)       Bestuursverkiezingen 

Dit jaar zijn er bestuur verkiezingen.  
Het huidige bestuur bestaat ( nog) uit vier leden, afkomstig van drie afdelingen. Dit betreft: 

  
A. De stewardorganisatie (Loes Ypma, Henry ter Schure) 
B. Voetbalzaken (Minze Broersma en Maaike Boerema-Nicolai) 
C. Overige afdelingen: (vacant) 

  
Afdeling A: 
Henry ter Schure is aftredend als bestuurslid uit de veiligheidszaken (A), en niet herkiesbaar.  
Wij bedanken Henry voor zijn goede en fijne inzet tijdens zijn bestuur periode. 
Als kandidaat brengt het bestuurd Klaas Koopmans naar voren. Vanaf februari 2023 loopt 
Klaas mee met het bestuur, dit n.a.v de vorige kandidaat die zich in december heeft terug 
getrokken. Geert-Jan Bos heeft zich ook beschikbaar gesteld. Beide worden na goedkeuring 
van de aanwezige leden toegetreden tot het bestuur.  
 
Voor afdeling C. (facilitair). 
Deze afdeling is lopende het jaar geheel vacant geworden. De heer Harry Bruins zich 
beschikbaar gesteld. Harry kan ivm privé omstandigheden niet aanwezig zijn. na goedkeuring 
van de aanwezige leden, is hij toegetreden tot het bestuur. 

  
9)       Activiteitenplan 2023-2024 
 Er zal in 2024 een vrijwilligersfeest worden gehouden. 
 
10) Rondvraag 

Er worden aantal vragen gesteld waarop het antwoord niet gelijk gereed is. Afgesproken 
wordt dat het bestuur de vragen meeneemt naar het overleg met Arthur Beugelink (Slo-er ) 
en Ferry de Haan. De uitkomsten zullen eind van dit jaar, december 2023, via een nieuwsbrief 
aan de vrijwilligers worden toegezonden. 

 
11) Presentatie Martin van der Kamp. 

Martin geeft uitleg over het reilen en zeilen binnen de voetbal Akademy. 

12) Sluiting 

 Een ieder wordt bedankt voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng van deze avond. 

Na afloop is er gelegenheid om wat te drinken en een hapje te nemen. 

Tot volgend jaar! 

 
Bijlage: ALV rondvraag punten 2023 

 



 
Bijlage: ALV rondvraag punten 2023; 
 

 
➢ Het verzoek is om een 2e polo/shirt te verstrekken aan de chaufferen, er wordt onderbouwd 

waarom dit nodig is. 

Niet alle chauffeurs hebben we een 2e polo nodig, diegene die 3 of 4 dagen rijden zouden dit 
wel prettig vinden. Er wordt geïnventariseerd wat er nodig is en zondig verstrekt. 
 

➢ De KM vergoeding voor chauffeurs met eigen auto. 

Mochten de benzine prijzen stijgen per 01-01-2024 dan wordt de km vergoeding verhoogt.   
 
➢ Te kort aan stewards hoe gaan jullie( veiligheidszaken)  dit oplossen voor de toekomst. De 

promotie filmpjes hebben die enigszins wat opgeleverd?? 

Hier wordt nog navraag gedaan bij Nick of de promotie filmpjes wat heeft opgeleverd. Er zijn 
de afgelopen tijd enkele nieuwe stewards gestart. 
 

➢ 20% verhoging voor de stewards met vergoeding van €20,00 (naar €24,00) niet juist verwoord 

in de nieuwsbrief. Parkeerstewards zouden ook graag 20% erbij willen. Zijn langer (eerder) 

aanwezig. Zij ontvangen al een vergoeding van €50,00, willen ook de 20% extra. Zijn hier niet in 

meegenomen. 

Wordt uitgezocht hoe dit is gecommuniceerd. Er is onderzoek gedaan bij andere BVO’s over de 

vergoeding aan vrijwilligers. In de nieuwsbrief is het verwoord. Parkeer stewards zijn is 

doorgaans lager aan het werk, dit geldt weer niet voor alle parkeer stewards. Zij ontvangen al 

een andere vergoeding. De vergoedingen worden niet aangepast.  

 

➢ Selectiespelers die hun draai niet kunnen vinden in Heerenveen. Vrijwilligers eerder 

aangeboden om hierbij te ondersteunen. Waarom geen gebruik van gemaakt? 

Ferry pakt het op, maakt hier een melding van waarom het nooit is opgepakt, en gaat 
navraag bij Michiel de Boer, of dit nog onder de spelers speelt. 
  

➢ Vrijwilligers die graag op hun “eigen stoel” willen blijven zitten, dit verrekenen met de 

vrijwilligersseizoenkaart. Is dit mogelijk? 

Nee dit is niet mogelijk. Zijn geen uitzonderingen meer. 
 
➢ Rookbeleid, hoe kunnen we dit beter handhaven in combinatie met Nieuwe Noord.   

Blijf voor de stewards  lastig, de medewerkers van Phoenix zullen hier ook op worden 

aangesproken om strengere controle te doen en supporters zowel uit als thuis. 

 
 


